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Our school was awarded the title of  

‘Caring School’ in Hong Kong Volunteer Award 2022 
 

It is our pleasure to have been awarded the title of ‘Caring School’ in Hong Kong 
Volunteer Award 2022, which was co-organised by the Home and Youth Affairs 
Bureau and Agency for Volunteer Service.  

 
Our school always concerns the community.  Members from Other Learning 
Experience committees strive to provide volunteer service to the needy.  Being 
severely affected by the pandemic last year, many elderly people in the district 
suffer. In light of this, our school prepared anti-COVID care packs which were 
delivered to the Hong Kong Society for the Aged.  Meanwhile, our school cares 
about the need of children. The student-LED committee organized ‘Folding Fan 
Design Workshop’, from which participants acquired knowledge of Chinese 
traditional culture, appreciated the beauty of it, and learnt communication skills.  
Apart from these, different committees of our school held activities like selling 
paper flowers and decluttering to raise donations for the Community Chest of 
Hong Kong.  

 
We are delighted to be awarded the certificate of ‘Caring School’ in Hong Kong 
Volunteer Award 2022.  In the future, we will continue to contribute to the 
community by providing optimal volunteer service to the elderly and other 
groups in need.  

 



 本校喜獲「香港義工獎 2022 愛心學校」殊榮 

   

「香港義工獎 2022 愛心學校」計劃由民政及青年事務局與

義務工作發展局合辦，本校很高興，榮獲此項殊榮。 

   本校一向心繫社區，其他學習經歷委員會組織同學，致力

為社區有需要的人士提供義工服務。過去一年，本區很多長

者深受疫情影響，生活甚為不便，為此本校精心製作抗疫禮

物包，送予耆康會，與一眾長者同心抗疫。同時，我校關顧

孩童成長的需要，student-LED 小組舉辦「紙扇設計工作坊」，

向參與的孩童介紹中國傳統紙扇的知識，讓他們感受中國傳

統藝術美，同時，學習人際交流溝通技巧。此外，本校不同

組織舉辦「紙花慈善義賣」及「慈善清潔」等義工籌款服務，

善款均捐贈公益金，貢獻社會。 

   本校獲得「香港義工獎 2022 愛心學校」嘉許狀，師生仝

人得到極大鼓舞。我們將來定必繼續關注長者及其他有需要

人士的身心需要，並提供適切的義工服務。師生群策群力，

回饋社會。 

 
 


